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Verslag informatieavond omwonenden 15 juni 2023, kantine van Tennisvereniging 
Jonkers aan de Leidsevaart 184 te Noordwijkerhout. 
 
 
 
Jeffrey van Niel (adviseur VAB) opent om 19.40 uur de avond en heet iedereen welkom. 
Jan Kappert (directeur VAB) is helaas verhinderd. Hij moet bij een gesprek over het VAB 
met leden van de gemeenteraad zijn. De secretaris van het VAB, Kees Korsman, zorgt 
voor het verslag. 
 
Namens Meerlanden zijn aanwezig Gert-Jan Klaasse Bos (projectdirecteur Meerlanden) 
en Bas Boone (communicatie Meerlanden). Beiden stellen zich in het kort voor. 
 
In totaal zijn er 8 omwonenden aanwezig. Van een viertal bewoners is er bericht van 
verhindering ontvangen wegens vakantie. 
 
Jeffrey start met de presentatie en licht het programma voor de avond toe. De sheets 
worden later separaat op de website geplaatst. 
 
Avondprogramma 
Het avondprogramma bestaat uit de volgende onderdelen: 

1. Korte terugblik 
2. Wat is er tot nu toe gebeurd 
3. Samenwerking Meerlanden en wat gaat er nog gebeuren 
4. Hoe willen wij u blijven betrekken 
5. Vragen? 
6. Wat vindt u dat er nu goed gaat en wat kan er beter?  

 
1. Korte terugblik 
Jeffrey deelt mee dat er sinds het besluit van de gemeenteraden uit 2020 aan de 
vernieuwing van het VAB wordt gewerkt. Het VAB is van de gemeentes. Het VAB is er 
voor de op- en overslag van huishoudelijk fijn en grof restafval en gft uit de vijf 
bollenstreek gemeenten (Noodwijk, Hillegom, Lisse, Teylingen en Katwijk). Er wordt geen 
afval verwerkt bij het VAB. Op de vraag van de aanwezigen waarom juist deze plek 
antwoordt Jeffrey: centrale ligging, de grootte van het terrein, wij hebben de nodige 
vergunningen en een goede bereikbaarheid. Het staat vast dat het VAB op de huidige 
plek blijft.  
 
2. Wat is er tot nu toe gebeurd? 
Er heeft een Flora en Fauna onderzoek plaats gevonden. De aanwezigen vragen zich af of 
dit gepubliceerd kan worden. Jeffrey zoekt dit uit. Er is een woning aangekocht (bij de 
ingang van het terrein). Dit is in goede harmonie en geheel vrijwillig vanuit de bewoners 
gebeurd. Het projectteam is in principe elke donderdag in deze woning aanwezig. 
Omwonenden met vragen c.q. opmerkingen zijn altijd welkom en kunnen binnenlopen. 
Er zijn gesprekken gaande met de NS over de overname van het terrein en met de 
provincie Zuid-Holland wordt gesproken over het verbeteren van de inrit van het terrein. 
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Daarnaast heeft er een uitgebreide strategische verkenning plaatsgevonden voor de 
mogelijkheden die het VAB heeft naar de toekomst toe. 
 
 
3. Samenwerking Meerlanden en wat gaat er nog gebeuren? 
Het VAB gaat samenwerken met de Meerlanden. Samen richten ze hiervoor de MeerVAB 
BV op. Meerlanden is de publieke afvalinzamelaar van acht regiogemeenten, waaronder 
van Hillegom, Lisse en Noordwijk. Eind deze maand (juni) verwachten we duidelijkheid 
vanuit de gemeenteraden over de samenwerking met Meerlanden. Daarnaast worden de 
afspraken met de NS vastgelegd en de vergunningsprocedures worden opgestart. Er 
moet ook een overbrugging komen voor de periode van sloop- en nieuwbouw. De 
gemeenteraden en omwonenden blijven we informeren en zoveel mogelijk betrekken bij 
en over de ontwikkelingen. 
 
4. Hoe willen wij u blijven betrekken? 
Bas Boone vertelt hoe Meerlanden in Haarlemmermeer heeft gewerkt bij de ontwikkeling 
van de nieuwe Grondstoffenhal. Veel bewoners waren positief kritisch maar soms ook 
negatief kritisch. Wij hebben gebruik gemaakt van nieuwsbrieven en informatieavonden. 
Hierop hebben wij goede reacties ontvangen. Ook is er een klankbordgroep opgericht. 
Bewoners kunnen meedenken waar het kan. Hij vraagt of hier behoefte aan is en 
verzoekt de aanwezigen om hierover na te denken. In de Haarlemmermeer kwam de 
klankbordgroep drie á vier keer per jaar bij elkaar. In ieder geval gaat het VAB samen 
met Meerlanden door met het organiseren van bewonersavonden. Ook de website blijft in 
stand. De aanwezigen geven aan positief te zijn over een klankbordgroep.  
 
Een aantal aanwezigen vraagt zich af of de huidige activiteiten van het VAB blijven 
bestaan. Jeffrey antwoordt bevestigend. Het gebeurt nu in een bunker en na de 
verbouwing op een vlakke vloer. De hoeveelheid afval en grondstoffen die worden 
overgeslagen blijven min of meer hetzelfde. Het volume bedrijfsmatig afval wordt niet 
veel groter. De grootte van het gebouw is nog niet bekend maar wordt gebouwd op wat 
we nu weten en nodig hebben. In het nieuwe gebouw worden in ieder geval alle 
werkzaamheden binnen gedaan. Daardoor is er altijd minder geur, geluid en stof dan nu 
het geval is. 
 
De aanwezige bewoners geven aan dat zij regelmatig last hebben van stof. Dit zou ook 
mede veroorzaakt kunnen worden door het treinverkeer. 
 
Een bewoner vraagt zich af wat er in de achterste hal gebeurt? Jeffrey geeft aan dat daar 
het plastic en restafval wordt overgeslagen. Als er over de dagelijkse gang van zaken 
vragen of opmerkingen zijn dan kunnen bewoners altijd direct contact opnemen met 
Meerlanden. Hij verwijst naar de website (www.vuilafvoerbedrijf.nl) onder het kopje 
contact en dan operationele zaken. Als het via die route niet lukt, dan mogen bewoners 
ook altijd contact met het projectteam opnemen. Dan weten wij de mensen wel te 
vinden. 
Het plan om voor de omwonenden rondleidingen te organiseren wordt goed ontvangen.  
In de volgende nieuwsbrief komt hierover meer informatie.  
 
5. Wat vindt u dat er nu goed gaat bij het VAB en wat kan er beter? 
De bewoners geven aan dat zij op dit moment soms last hebben van stof, geur en geluid. 
In de nieuwe situatie zal dit minder zijn omdat alles dan in het gebouw zelf gebeurt. Het 
doel van de nieuwbouw is dat het beter wordt dan het nu is. Voor de omwonenden en 
voor de gemeentes. 
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6. Vragen 
De bewoners vragen Jeffrey en Jan bij de provincie Zuid-Holland aan te kaarten dat er te 
weinig parkeerplaatsen zijn voor de auto’s van de bootbewoners. Het is een groot 
probleem.  
 
Bas Boone laat de animatie zien van de nieuwe hal in Rijsenhout. Er zijn veel 
zonnepanelen geplaatst en alle stroom is groen. Aan het einde van dit jaar is naar 
verwachting de nieuwe hal in Rijsenhout operationeel. Er is dan ruim 6 jaar aan gewerkt. 
Het idee op dit moment is dat de hal bij het VAB nagenoeg een kopie wordt van de hal in 
Rijsenhout, maar dan kleiner. Dit wordt door de aanwezigen goed ontvangen. 
 
Om 20.30 uur wordt de bijeenkomst gesloten. Iedereen wordt bedankt voor zijn 
aanwezigheid en het meedenken. De bewoners ontvangen op korte termijn de 
nieuwsbrief met nadere informatie over o.a. de klankbordgroep. 
 


